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Protokoll från Svenska Kanotförbundets Årsmöte den 25 mars 2017  
Quality Arlanda Hotel, Stockholm 
 
 
Årsmötet inleddes av Svenska Kanotförbundets ordförande Nils Johansson som hälsade alla 
deltagare välkomna.  
 
Inledningen avslutades med en tyst minut för att hedra de kanotvänner som gått bort under 
det gångna året, bland annat Peter Jonsson, Göran Larsson och Peter Norrman.  
 

1. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet med 
den av förbundsstyrelsen upprättade röstlängden som grund.  
Röstlängden för årsmötet fastställdes till att omfatta 43 röster (rekord), enkel majoritet 
blir 22 röster och kvalificerad majoritet blir 29 röster. 

 
2. Fastställande av dagordning för mötet. 

Årsmötet beslutade att godkänna föreliggande dagordning med den justeringen. 
 

3. Fråga om mötets behöriga utlysande. 
Årsmötet har utlysts på www.kanot.com i slutet av november 2016.  
 
Årsmötet ansåg att mötet var behörigt utlyst. 

 
4. Val av mötesordförande. 

Valberedningen föreslog Stefan Gustafsson.  
 
Årsmötet beslutade att välja till Stefan Gustafsson mötesordförande. 

 
5. Val av sekreterare för mötet. 

Valberedningen föreslog Dag Johansson. 
 
Årsmötet beslutade att välja Dag Johansson till mötessekreterare.   

 
6. Val av två personer som tillsammans med ordförande justerar mötets protokoll 

samt två rösträknare. 
Förslag på och Emma Andersson, Robin Lindberg och Hans Hayenhjelm.  
 
Årsmötet beslutade att välja Emma Andersson och Robin Lindberg till att justera 
dagens protokoll samt att tjänstgöra som rösträknare under årsmötet. 

 
7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse för det senaste 

verksamhetsåret. 
 
Verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen presenterades huvudrubrik för huvudrubrik. En del inlägg 
och några medskick gjordes, både runt mindre förändringar i berättelsen samt 
allmänna medskick inför framtiden. 
 
Årsmötet beslutade sedan att godkänna verksamhetsberättelsen. 
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Förvaltningsberättelsen 
Förvaltningsberättelsen presenterades. 
 
Hans-Erik Öberg, Upplands KF, lyfte en ordningsfråga varför inte alla de dokument 
som brukar skickas ut, trots att det inte är stadgeenligt, ex. budgetuppföljning på 
detaljnivå, var utskickade inför årets möte.  

 
Hans Hayenhjelm, Stockholms KF, lyfte en praktikalitet varför inte de utlagda 
dokumenten var daterade och underskrivna, med en kort följande diskussion om 
godkända dokument. 
 
Revisor Joakim Söderin klargjorde hur hanteringen ska skötas och att så även har 
varit fallet med SKF:s hantering. 
 

8. Revisorernas berättelser samt fastställande av balans och resultaträkning för 
det senaste verksamhetsåret samt lekmannarevisorns rapport. 
Revisorernas presenterades, i vilken de utsedda revisorerna tillstyrkte ansvarsfrihet 
för styrelsen för verksamhetsåret 2016 och rekommenderade årsmötet att fastställa 
balans- och resultaträkningen. 
 
Lekmannarevisor Kent Antonsson flyttade utomlands under året vilket gjorde att 
suppleant Börje Svedman till stor del, dock tillsammans med Kent, genomfört 
revisionen. Lekmannarevisor Börje Svedman gjorde ett medskick om en 
rekommendation att SKF kan se över organisationen för att förenkla och effektivisera 
arbetet. 
 
Årsmötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkningen och röstade därmed ja 
till att lägga förvaltningsberättelsen till handlingarna. 

 
9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning. 

Med ledning av revisorernas berättelser beslutade årsmötet att ge styrelsen 
ansvarsfrihet för förvaltningen under verksamhetsåret 2016. 

  
10. Behandling av förbundsstyrelsens propositioner och av motioner som har 

kommit in till förbundsstyrelsen senast den 1 december, enligt 2 kap 2 §. 
 

Ett antal tilläggspropositioner har inkommit, sent inkomna p.g.a. Internationella 
Kanotförbundets beslut på deras kongress som offentliggjordes i februari och därmed 
inte låg med i de första stadgeenliga utskicken. 
 
Inspel om att inte behandla tilläggspropositionerna rörande Kanotslalom p.g.a. att de 
är försent inkomna. 31 januari är sista datum för propositioner. Stadgarna medger 
dock att årsmötet beslutar om mötet vill behandla propositioner. Diskussion följde om 
årsmötet ska behandla tilläggspropositionerna. 
 
Årsmötet beslutade att anpassa våra tävlingsregler enligt de sent inkomna 
tilläggspropositionerna. 
 
Årsmötet beslutade att använda det underlag som styrelsen skickat ut, trots det sena 
utskicket. 
 
Årsmötet beslutade att gren för gren beslut huruvida en svensk anpassning ska ske 
efter de internationella reglerna. 
 



 

Sidan 3/7 

Efter en diskussion inkom förslag från Stockholms KF att ge styrelsen i uppdrag att se 
över huruvida en stadgeändring bör göras kring skrivningen hur den svenska 
anpassningen av det internationella regelverket ska se ut och formuleras.  
Kerstin Öberg, Upplands KF, var emot förslaget. 
 
Proposition A 
Gällande de Allmänna tävlingsreglerna. 1 kapitlet 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition B 
Gällande de Allmänna tävlingsreglerna och tävlingstekniska reglerna Maraton. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition C 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Maraton. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 

 
Proposition D 
Gällande Tävlingstekniska reglerna Drakbåt. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition E 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Slalom. § 10 föreslås att strykas ur 
propositionen och lämnas till diskussion inför framtida årsmöte. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen med ovanstående ändring. 
 
Proposition F 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Freestyle. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition G 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Sprint. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition H 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Störtlopp. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition I 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Surfski. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition J 
Gällande de Allmänna tävlingsreglerna, mästerskapsdistans Surfski. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 

  
Proposition K 
Gällande de tävlingstekniska reglerna Parakanot. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition nr 1 
Gällande stadgarna 2 kapitlet 4 §. 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen och därmed höja taket antalet 
möjliga röster från fem till åtta röster vid Förbundets årsmöte för ett distrikt. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
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Proposition nr 2 
Gällande stadgarna 2 kapitlet 3 §. 
 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen och därmed begränsa antal 
röster för ett ombud till max tre röster. En diskussion följde med en majoritet positiva 
inspel för förslaget om max tre röster. 
 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 
 
Proposition nr 3 
Gällande stadgarna 6 kapitlet 2 §. 
 
Styrelsen föreslår årsmötet att tillstyrka propositionen och därmed slå ihop Hallands 
KF, Västergötlands KG och Västsvenska KF och bilda Västra Kanotförbundet. 
 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen. 

 
Motion nr 5 (Stockholms Kanotförbund)  
Gällande Stadgarna 2 kapitlet 1 §, om att handlingar ska vara distrikten tillhanda i 
stadgeenlig tid. 
 
Styrelsens svar beskrevs. 

 
Årsmötet beslutade att anse motionen besvarad i och med styrelsens svar. 
 
Motion nr 4 (Stockholms Kanotförbund) 
Gällande stadgarna 2 kapitlet 3 § och 4 §, om att föreningar som betalar mindre än 
20 medlemsadresser inte ska vara underlag för distriktets rösträtt. 
 
Styrelsens svar beskrevs. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. 
 
Motion från Hans-Erik Öberg 
Gällande dels 2 kapitlet 5 § punkt 17, dels 5 kapitlet 1 §, om stadgeändring för 
införande av suppleanter till SKF:s styrelse. 
 
Styrelsen svar beskrevs med en efterföljande diskussion. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. Bo-Marcus Lidström (Dala-Z) hade en annan 
åsikt. 

 
Motion nr 1 (Stockholms Kanotförbund) 
Gällande att stadgarna ska följas, i detta specifika fall tillsätta en utredning av 
Förbundets organisation och rösträtt. 
 
Utredningens resultat presenterades och styrelsen föreslår att motionen därmed ska 
anses besvarad. En diskussion följde kring hur utredningen är genomförd. 
 
Röstning genomförd om motionen skulle anses besvarad och utredningen därmed 
vara klar eller om en fortsatt utredning skulle ske. 24 röster ansåg att motionen 
besvarad. 
 
Årsmötet beslutade att anse motionen besvarad. 
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Motion nr 2 (Stockholms Kanotförbund) 
Gällande att stadgarna ska följas, i detta specifika fall tillsätta en utredning av 
egenavgifter över disciplingränserna. 
 
Utredningen presenterades och styrelsen föreslår att motionen därmed ska anses 
besvarad. En diskussion följde. Bl.a. lyfte Mellansvenska KF att de anser att det 
endast var större klubbar som hade varit representerade, de hade önskat att någon 
mindre förening hade ingått i gruppen. 
 
Årsmötet beslutade att anse motionen besvarad. 

 
Motion nr 3 (Stockholms Kanotförbund) 
Gällande stadgarna 7 kapitlet 2 §. 
 
Mot bakgrund av Styrelsens svar föreslår Styrelsen årsmötet att avslå motionen. En 
diskussion följde kring de mervärden kontra administrativ börda det skulle innebära 
om Förbundet skulle kräva in de handlingar motionen tar upp. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. 
 
Motion nr 1 (Tibro Kanotklubb) 
Gällande Allmänna tävlingsreglerna 4 kapitlet 1 §. 
 
Mot bakgrund av Styrelsens svar föreslår Styrelsen årsmötet att avslå motionen. En 
diskussion fördes med en positiv inställning till motionärens förslag. Det måste dock 
finnas deltagarunderlag för att genomföra dessa tävlingar och årsmötet ser positivt på 
att test genomförs. 
 
Röstning genomfördes om motionen ska avslås eller om det ska instiftas ett 
Riksmästerskap i grenen. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. 

 
Motion nr 2 (Tibro Kanotklubb) 
Gällande Allmänna tävlingsreglerna 4 kapitlet 1 §. 
 
Mot bakgrund av Styrelsens svar föreslår Styrelsen årsmötet att avslå motionen. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. 
 
Motion från Katrineholms Kanotklubb 
Gällande möjligheterna att delta på Sprint-SM och andra Sprinttävlingar med 
blandade besättningar från flera klubbar. 
 
Mot bakgrund av Styrelsens svar föreslår Styrelsen årsmötet att avslå motionen. En 
kort diskussion genomfördes. Bl.a. lyfte Kalle Friman, Stockholms KF, ett önskemål 
om att införa fler vanliga besättningslopp, d.v.s. inte testlopp, även på regattor. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. 
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Motion från Kanotklubben Mälarpiraterna 
Gällande Tävlingstekniska reglerna 3 kapitlet 6 §, gällande lagledarträff vid 
kanotslalomtävlingar. 
 
Mot bakgrund av Styrelsens svar föreslår Styrelsen årsmötet att avslå motionen.  
Förslag från Kerstin Öberg, Upplands KF, att återinföra fysisk lagledarträff inom 
Kanotslalom. 
Röstning genomförd. 
 
Årsmötet beslutade att avslå motionen. Upplands KF har avvikande åsikt. 

 
11. Fastställande av föreningarnas årsavgift till Förbundet. I och med punkt 11 

behandlades även proposition nr 4. 
Styrelsen föreslår årsmötet att fastställa avgiften för 2018 till 200 kr/klubb samt 70 
kr/medlemsadress. 

 
Årsmötet beslutade att gå på styrelsens förslag och fastställde avgiften för 2018 till 
200 kr/klubb samt 70 kr/medlemsadress och därmed tillstyrktes proposition nr 4. 

 
12. Fastställande av sanktionsavgift. I och med punkt 12 behandlades även 

proposition nr 5. 
Styrelsen föreslår årsmötet att fastställa avgiften för 2018 till en sanktionsavgift på 
300 kr för alla tävlingar samt en rörlig avgift för sprint- och maratontävlingar till 20 
kr/deltagare, över 20 tävlande för klasserna H/D 18 och äldre.  
 
Årsmötet beslutade att fastställa sanktionsavgiften i enlighet med styrelsens förslag 
och därmed tillstyrktes proposition nr 5. 

 
13. Fastställande av högsta belopp för anmälnings- och protestavgift. I och med 

punkt 13 behandlades även proposition nr 6. 
 

Maraton, Surfski och SUP  
Storleken på startavgiften ska finnas med i sanktionsansökan    fri            
 
Polo 
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo A-turnering    500 kr/lag.  
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo B-turnering    300 kr/lag. 
 
Riktlinjer för domaravgifter på svenska kanotpoloturneringar   
A-turnering 50kr/match/lag om domare har minst domarutbildning steg 2-3.  
B-turnering 100kr/lag/turnering om dömande domare har minst domarutbildning steg 
1-2. 
 
Övriga grenar 
Högsta belopp anmälningsavgift för ungdomar   90 kr     
Högsta belopp anmälningsavgift för H/D-18 och äldre                    150 kr    
 
Högsta avgift får tas ut när det är hög klass på arrangemanget inom de områden 
arrangören ansvarar för. 
 
Alla grenar  
Avgifter gäller för kanot/lag.    
Protestavgift     500 kr 
Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag om fastställande av 
ovanstående avgifter för 2018. 
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14. Genomgång av verksamhetsplan med ekonomisk plan för innevarande 

verksamhetsår.  
 

Verksamhetsplan 
Verksamhetsplanen för 2017 presenterades 

 
Ekonomisk plan 
Den ekonomiska planen (budget) för 2017 presenterades.  
 
Några korta frågor lyftes och besvarades. 
 
Årsmötet beslutade därefter att godkänna verksamhetsplan och ekonomisk plan.  

 
15. Antagande av Förbundets officiella kungörelseorgan 

Styrelsen föreslår att www.kanot.com skall vara officiellt kungörelseorgan för 2017.  
 

Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag med www.kanot.com som officiellt 
kungörelseorgan för 2017.  

 
16. Val av förbundsordförande, även ordförande i förbundsstyrelsen, för en tid av 

ett år 
Valberedningen föreslår Nils Johansson.  
Inga övriga förslag. 
 
Årsmötet beslutade att välja Nils Johansson till förbundsordförande för en tid av ett 
år. 
 

17. Val av tre övriga ledamöter av förbundsstyrelsen för en tid av två år.  
Valberedningen föreslår omval för Maria Haglund och Magnus Lindstedt samt nyval 
för Caroline Mellberg. 
 
Mellansvenska KF har inkommit med en nominering av Martin Hunter. 
 
Martin Hunter och Caroline Mellberg var på plats och presenterade sig för årsmötet. 
 
Sluten omröstning begärd, genomförd, och räknad av valda rösträknare. 
Rösterna föll enligt följande: 

 Maria Haglund: 41 röster 

 Caroline Mellberg: 40 röster 

 Magnus Lindstedt:35 röster 

 Martin Hunter: 9 röster  
 

Årsmötet beslutade att välja Maria Haglund, Magnus Lindstedt och Caroline Mellberg 
till ledamöter av förbundsstyrelsen för en tid av två år.  

 
18. Val av en auktoriserad eller godkänd revisor med revisorsexamen att granska 

verksamhet, räkenskaper och förvaltning inom förbundet för en tid av ett år.  
Valberedningen föreslår Peter Ek. 
Inga fler förslag. 
 
Årsmötet beslutade att välja Peter Ek till auktoriserad revisor för en tid av ett år. 
 
 

http://www.kanot.com/
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Val av en auktoriserad eller godkänd revisor med revisorsexamen som 
suppleant för en tid av ett år. 
Valberedningen föreslår Ulrika Romson. 
Inga fler förslag. 
 
Årsmötet beslutade att välja Ulrika Romson till suppleant för den auktoriserade 
revisorn för en tid av ett år. 
 
Val av en lekmannarevisor  
Valberedningen föreslår Kent Antonsson. 
Upplands KF föreslår Hans-Erik Öberg 

 
Röstning med handuppräckning. 26 röster för Kent Antonsson.  
 
Årsmötet beslutade att välja Kent Antonsson till lekmannarevisor för en tid av ett år. 
 
Val av en suppleant för lekmannarevisorn att granska Förbundets verksamhet 
för en tid av ett år. 
Valberedningens föreslår Thomas Andersson.  

 
Årsmötet beslutade välja Thomas Andersson till suppleant för lekmannarevisorn på 
en tid av ett år. 

 
19. Val av ordförande och två övriga ledamöter av valberedningen för en tid av ett 

år.   
Förslag till ordförande: Mikael Stensils. 
Årsmötet beslutade att välja Mikael Stensils till ordförande i valberedningen för en tid 
av ett år. 
 
Förslag till ledamöter: Per Åström, Helén Lindblad Jonsson och Erik Zeidlitz.  
 
Röstning genomförd mellan Per Åström och Erik Zeidlitz. 

 
Årsmötet beslutade att välja Per Åström och Helén Lindblad Jonsson till ledamöter i 
valberedningen för en tid av ett år. 
 

20. Mötets avslutning  
Årsmötet avslutades med att tillträdande förbundsordförande Nils Johansson  
tackade mötesordförande Stefan Gustafsson för ett väl genomfört arbete. 
 
Därefter delade ordförande Nils Johansson ut pris till Årets Ledare Eva Lindmark, 
Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna. Årets Kanotist Helene Ripa, Brunnsvikens KK 
samt Linnea Stensils, Vaxholms KS och Årets Talang Amanda Fagerlund, Falu KK, 
befann sig på träningsläger och får motta sina pris vid senare tillfälle. 

 
Mötessekreterare    Mötesordförande 

 
 
 
Dag Johansson   Stefan Gustafsson 
 
Justeras 

 
 

Robin Lindberg   Emma Andersson  


